
Protokoll  

  

Styrelsemöte Galaxy Padel Club  

  

Onsdagen den 1 mars 2023  

  

Närvarande: John Bengtsson, Maria Naveira Sund, Maria Johansson, Arini Savitri 

  

1. Mötet öppnas och dagordning fastställs.  

  

2. Therese Burström är på besök och informerar om kommunens 

föreningslivsverksamhet. Hon berättar bland annat om vilka bidrag som finns att söka 

via kommunen och tipsar om vad vi kan hitta på deras hemsida. 

 

3. Föregående protokoll 

 

- Det blev inget sportlovsläger v 8 på grund av att tränarna inte kunde 

närvara. 

- Vi genomförde den planerande americanon med USIF. Den blev väldigt 

lyckad. 

 

4. Alla styrelsemedlemmar visar utdrag ur belastningsregistret, allt ser bra ut. 

 

5. Årsmöte  

Föreningen har årsmöte den 26/3 kl 17. Inga motioner har kommit in. 

Verksamhetsberättelsen är klar. John har i uppdrag att skriva en verksamhetsplan och 

Arini gör en budget. Maria NS skriver föredragningslistan. 

Föreningen hyr en padelbana kl 17-18 så att barnen kan träna medan mötet pågår. 

 

6. Ekonomi 

 

Vi följer upp föreningens ekonomi som är ansträngd. Vi behöver vara restriktiva med 

utgifter och försöka hitta bidrag vi kan söka. 

 

7. Sommarlovsläger 

 

Vi har planer på att anordna sommarlovsläger, både i början och i slutet av 

sommarlovet.  

 

8. Nästa möte 

 

Nästa styrelsemöte kommer att vara 19/4 kl 18. 

 

 

Sekreterare Maria Johansson 



 

 

Knivsta 2023-03-01 

 

John Bengtsson       Maria Naveira Sund         Maria Johansson 

 

 _______________           _________________                _______________  

 

Arini Savitri 

 

_______________ 




